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VNITŘNÍ A VNĚJŠÍ POHLEDY 

9. ROČNÍK 

Napsali o nás - Rokycanský deník, 30. září: 

 

A stalo se dne 3. 10. 2015: 

 Opět jsem jela s mamkou a se skupinou TS Večernice vlakem do Mirošova u Plzně. 

Paní profesorka nás dopředu upozornila na program vernisáže. Měla jsem si připravit 

vyprávění o San Francisku, neboť se promítala naše cesta po tomto městě. Petr Mann a Dan 

dostali za úkol připravit si grotesku mezi Zemanem a novinářem. Výstavu zahájila naše paní 

profesorka spolu s panem starostou, paní knihovnicí. Následovaly Panenky cestovatelky, 

pěkná prezentace s klavírní hudbou pro Elišku. Jde o společnou práci Jiřího a Petra. Petr 

Mann k tomu promluvil, protože Jiří nechtěl. Asi měl trému. Já jsem vysvětlovala projížďku 

lodí v San Francisku. Moje prezentace se velmi líbila. Pak následoval tanec waltz v podání 

Járy, který ho tančívá s Denisou, ale ta nebyla přítomna, neboť měla zkoušku v divadle 

s Oázou. Jára tam měl svojí přítelkyni Lenku, kterou jsme viděli poprvé. Pak pro diváky 

připravili Petr a Dan grotesku o politicích. Vyšla perfektně, diváci se pobavili. Na závěr byla 

vyhlášena soutěž o TOP FOTO 2015. Jednotliví návštěvníci mají bodovat vystavované 

fotografie. Ta, která získá nejvíce bodů je TOP. Vždycky se těšíme na výsledek, který je znám 

až při derniéře výstavy. Bylo tam také občerstvení, káva, víno, bonboniéra. Ani se nám 

nechtělo „balit“. Bylo to pro nás všechno moc a moc příjemné. Už teď se těšíme na příští 

ročník výstavy. Tento ročník pro nás bude znamenat nejenom fotografovat, ale i pracovat 

s archivními dokumenty. Město Mirošov bude mít totiž výročí 650 let od svého založení. Na 

úplný závěr děkujeme panu starostovi, paní knihovnici, obyvatelům města za podporu a 

zájem o naši tvorbu. Jak napsal kdysi náš spolufotograf Marek: „….Své fotky máme v jednom 

ranci též děkujme za jedinečnou šanci....zde vystavovat!“  

Zapsala 20. října 2015 Marcela Klicperová, členka Večernice        

 


